## **□ 演講嘉賓簡介 Biography of Speaker**



2008年12月8日 (星期一) Monday, 8 December 2008 專題演講嘉實 Keynote Speaker— 中華人民共和國監察部副部長姚增科先生 Mr YAO Zengke, Vice Minister of Supervision, People's Republic of China

姚增科,男,1960年出生於山西。1983年畢業於北京師範大學政治經濟學系,獲學士學位。

1983年至2000年,先後任中央紀委辦公廳、第三紀律檢查室、第八紀律檢查室副處長、處長;

2000年至2004年,先後任中央紀委監察部第八紀檢監察室副主任、主任;

2004年至2007年,任中央紀委監察部第七紀檢監察室主任;

2007年,任監察部副部長。

Mr YAO Zengke, Vice Minister of Supervision, who was born in 1960 in Shanxi Province and graduated from the Department of Political Economy of Beijing Normal University with a Bachelor's Degree.

1983-2000 Deputy Division Director and then Division Director respectively and successively of the General Office, the 3<sup>rd</sup> Discipline Inspection Department and the 8<sup>th</sup> Discipline Inspection Department of Central Commission for Discipline Inspection of the Communist Party of China (CCDI)

2000-2004 Deputy Director General and then Director General of the 8<sup>th</sup> Department of CCDI and the Ministry of Supervision

2004-2007 Director General of the 7th Department of CCDI and the Ministry of Supervision

2007- Vice Minister, Ministry of Supervision of the People's Republic of China